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ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
 
Caràcter:  extraordinari 
Data:   9 de desembre de 2015 
Horari:  17 hores 
Lloc:   sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà 

 
 
Hi assisteixen: 

Bartomeu Gili Nadal,   batle 
Maria Antònia Sureda Martí,  regidora 
Manuel Rocha Barrientos,  regidor 
Manuel Galán Massanet,  regidor 
Maria Paula Ginard Vílchez,  regidora 
Onofre Serra Vila,   regidor 
Ana María Comas Delgado,  regidora 
Jaume Alzamora Riera,  regidor  
Magdalena Maria Fernández,  regidora 
Inmaculada Moreno Mayal,  regidora 
Assumpció Santandreu Ginard, regidora 
Amalio Arnandis Puig,  regidor 
Juan Lliteras Espinosa,   regidor 
 
Sílvia Ripoll Genovart,  secretària accidental 
 
 
El batle informa que la Sra. Sureda arribarà una mica tard. 
 

Ordre del dia 

 

1. Aprovació, si s’escau, de la correcció de l’error material de l’expedient de modificació de crèdit 
9/2015.  
2. Aprovació, si s’escau, del projecte de pressupost per a l’exercici de 2016. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 

 

1. Aprovació, si s’escau, de la correcció de l’error material de l’expedient de modificació de 

crèdit 9/2015 

 

El batle explica que es tracta de corregir un error material en la codificació d’una àrea de despesa. 
 
Ningú té res a comentar.   
 
Tot seguit, els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Acordar la rectificació de l’error material detectat en un grup de programa de la taula d’altes en 
aplicacions de despeses de la modificació de crèdit número 9/2015, de manera que allà on diu “4591” 
ha de dir “4531”. 
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2. Publicar aquesta modificació en el Butlletí Oficial de les Illes Balears. 
 
 
2. Aprovació, si s’escau, del projecte de pressupost per a l’exercici de 2016 

 

El batle fa, primer de tot, una petita valoració de com s’han confeccionat els pressuposts i quina ha estat 
la intenció de l’Equip de Govern. 
 
Pel que fa als ingressos, ja es va comentar que es vol baixar l’IBI tot el possible durant la legislatura, tot 
i que per a l’any 2016 no s’ha pogut fer, en tenir pendent una revisió i ser aquest impost el pilar 
fonamental del pressupost. Es té previst que, com a conseqüència d’aquesta revisió del cadastre, 
consistent en la recerca d’aquells expedients que actualment no paguen i no en una revisió dels valors, 
es vegi un augment en la recaptació d’aquest impost per al 2016. Així, quan es disposi d’aquestes dades, 
es podrà estudiar com fer la rebaixa de l’IBI. També vol comentar que s’han incrementat les 
bonificacions d’algunes ordenances, la qual cosa ja s’aprovà en l’anterior plenari ordinari. 
 
Pel que fa a les despeses, aquests darrers anys s’ha pogut equilibrar el pressupost, que se situa en els deu 
milions d’euros més o menys cada any.  
 
Pel que fa al capítol de personal, que és el que sofreix més variacions, s’ha de comentar un increment 
que té caràcter extraordinari, com és l’abonament del que queda pendent de la paga extraordinària de 
2012 i també la indemnització de 22.000 euros en concepte de nòmines i endarreriments d’un policia 
local. S’incrementa, també, aquest capítol per la dotació de places que ja existien a la plantilla de 
personal i que es volen cobrir al 2016. Es reconverteix alguna plaça i es redefineix algun servei extern 
que passarà a ser intern.  
 
Una d’aquestes places és la d’un tècnic de medi ambient (A1), amb una dotació d’11 mesos, tot i que 
segurament serà menys pel termini de convocatòria de la plaça. Pensen que és un tècnic molt necessari, 
especialment per tot el tema de la recollida selectiva, que fins ara es feia mitjançant la contractació 
d’empreses externes.  
 
També es convocarà una plaça d’assessor jurídic (A1). A dia d’avui hi ha un assessor extern a 
Urbanisme, i això es vol regularitzar. És un departament molt saturat de feina i és necessari tenir algú a 
jornada completa, perquè en aquest i en molts altres aspectes hi ha una manca d’assessorament jurídic 
que fa molt difícil la feina. A més, també es podria fer càrrec d’algun dels plets que té l’Ajuntament. 
Diu que s’ha de destacar que no suposa un augment de la despesa, sinó una reconversió.  
 
També es vol convocar una plaça de tècnic esportiu (A2), que ja existia de fa temps, però sense dotació 
econòmica. A diferència dels casos comentats abans, aquesta plaça no té una despesa efectiva associada, 
però sí hi ha moltes coses relacionades que necessiten de programes tècnics que s’executin per les 
persones adequadament formades.  
 
Es preveu una plaça de enginyer/cap de brigada, atès que, a dia d’avui, tan sols hi ha un enginyer que ve 
un pic per setmana i resulta del tot insuficient, a més de voler que realitzi les funcions de coordinació i 
suport a la brigada. També es podria fer càrrec de l’execució i redacció d’alguns projectes municipals.  
 
Una plaça que sí que es crea de bell nou és la de subinspector de policia. Des de la publicació del Decret 
que regula aquesta matèria al mes de març, les ràtios que pertoquen a Artà per aquest concepte no es 
compleixen, i per 12 policies locals, hi ha d’haver 2 oficials i un subinspector. També servirà per 
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reforçar la plantilla de policia, atesa la baixa d’un policia aquest any 2015, que precisament no s’ha 
cobert  pensant en l’ocupació de la plaça de subinspector.  
 
S’ha previst una plaça de graduat social (amb una dotació de 2 mesos), perquè el volum d’aquest 
Ajuntament fa que es necessiti una persona en el dia a dia i, més tenint en compte que, en el 2016 
s’haurà de revisar el conveni col·lectiu. 
 
Cal destacar que al mes de setembre s’incorporarà, amb dedicació exclusiva, el primer tinent de batle, 
tal com es va aprovar en el Ple de constitució. 
 
Comentar que, pel que fa a la Fundació Teatre d’Artà, tot i que la partida és igual que la dels últims 
anys, sí que es té previst convocar, en breu, un patronat per acordar l’inici de la dissolució de la 
Fundació Teatre. Hi haurà un període de transició i, per això, es dota igual que els altres anys, perquè 
pugui funcionar durant aquest període. Després ja es faran les modificacions oportunes en el pressupost. 
 
Una altra cosa a comentar, un cop acabat amb allò referent al personal, són les inversions que es volen 
fer en millores i embelliment dels carrers, camins, en la jardineria, voravies, etc. 
 
Una altra inversió important és la que es té previst fer en un pla per a la millora de les instal·lacions 
esportives. 
 
Hi ha una sèrie de partides que existien, però que han estat reubicades al lloc corresponent, com són la 
de patrimoni, programes culturals i mobilitat, per exemple. 
 
Pel que fa al manteniment dels centres escolars, i per atendre a una demanda ciutadana, es fa necessària 
una inversió constant per al seu manteniment ordinari. 
 
També es preveu una inversió d’uns vint mil euros per a la renovació dels parcs infantils, i que en dos o 
tres anys se’ls pugui fer una renovació a tots. 
 
Pel que fa als Serveis Socials, es preveu la compra d’una furgoneta per al Centre de Dia, la dotació de 
mobiliari per a la Residència i donar un ús social a la casa del c/ dels Quatre Cantons.  
 
També s’ha introduït una partida per a la cooperació internacional, que s’ha separat de la que es tenia 
prevista per al Fons Mallorquí de Solidaritat. 
 
Comenta que es vol reimplantar la figura del policia tutor, que en aquests darrers anys ha estat 
abandonada per falta de recursos de personal. 
 
Diu que la resta de partides són de despesa corrent i vénen marcades per les liquidacions d’anys 
anteriors. 
 
Vol fer constar que el pressupost és un document viu, que no és tancat, ja que poden sorgir coses noves, 
propostes, etc., i que, per modificació de crèdit, es poden anar incorporant. És un punt de partida i es 
convida a parlar-ne durant l’any. 
 
[En aquest moment entra la regidora M. Antònia Sureda.] 
 
A continuació, el batle dóna la paraula al regidor Jaume Alzamora, d’UIA. 
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El Sr. Alzamora diu que entenent que algunes de les coses que volen demanar ja ho ha explicat el batle, 
i comença demanant pel tema de la paga extraordinària de 2012. Demana si no és una despesa que s’ha 
d’incorporar; si no es va fer una retenció de crèdit l’any 2012. 
 
El batle diu que creu que no. 
 
El Sr. Alzamora vol agrair, primer de tot, que s’hagi ajornat el Ple del pressupost una altra setmana per 
poder tenir temps d’estudiar-lo. També es va demanar una junta de portaveus, però no es va fer i ara 
s’haurà de discutir aquí. Diu que li hauria agradat tenir un document comparatiu  de l’any anterior per 
poder estudiar-ho millor. 
 
Pel que fa als ingressos, creu que estan ajustats a la realitat i que, tanmateix, el sostre de despesa és el 
que és. Demana si s’ha fet alguna modificació als documents de les comissions informatives respecte 
dels del Ple. 
 
El batle diu que no.  
 
El Sr. Alzamora diu que les preguntes són per aclarir coses i perquè la ciutadania també ho entengui. 
 
En referència a les bases del pressupost, la base 3 fa referència als ingressos afectats per les vendes de 
solars i demana per a quin concepte són aquests euros als quals es fa referència. 
 
A la base 21 es fa referència als ingressos de l’any 2013 i suposa que és un error i que es refereix al 
2016. 
 
També demana què significa l’establert a la base 37 respecte de les limitacions establertes a la Llei per a 
la contractació de personal i la taxa de reposició. 
 
A la base 38, demana què vol dir “les ocupacions remunerades dels membres amb dedicació exclusiva” 
i si no n’hi ha cap. 
 
Pel que fa a les despeses, demana si les partides de mobilitat i trànsit són de nova creació i quin 
personal s’hi ha imputat. També diu que s’ha detectat que s’ha dotat menys la partida de retirada de 
vehicles i demana si és perquè s’hagi detectat que n’hi haurà menys. 
 
A la partida d’Urbanisme, comenta que no hi ha dotació per a l’enginyer ni per a l’assessor 
d’Urbanisme, perquè estan com a personal propi amb una dotació d’11 mesos, però, i la resta dels 
mesos, no farà feina ningú? Pel que fa a la inversió de caràcter immaterial, de 30.000 euros, demana què 
és el que hi ha previst. 
 
A la partida de pavimentació de vies públiques, demana quin personal hi ha i quines despeses hi ha, si 
els 125.000 euros prevists són per als camins rurals i si hi ha projectes. 
 
Demana si la partida de clavegueram és nova; si els mil euros prevists seran suficients per a la reparació 
del clavegueram, proveïment i distribució d’aigua; i si serà suficient el pressupost d’electricitat del Pou. 
 
En relació a la recollida de fems i neteja viària, emana què hi ha previst. 
 
Demana si no hi ha partida d’enllumenat per a la Colònia ni per a s’Estanyol, i si la partida de reposició 
d’enllumenat serà suficient. 
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A l’àrea de despesa 1701, d’administració general de Medi Ambient, només hi veu personal. Demana si 
és la plaça del tècnic. Diu que no hi veu el sou, tan sols productivitat i seguretat social. 
 
Altres preguntes del Sr. Alzamora són les següents: 
 
- Als parcs i jardins, en relació al personal, hi ha els dos jardiners? Als subministraments hi ha 1euro, no 
es comprarà res? També hi ha 50.000 euros per a treballs d’altres empreses. Què és això? 
- La partida del guarda rural només preveu personal. I el vestuari, la benzina, etc.? 
- Què és la millora del medi ambient? 
- A les partides de Serveis Socials, hi ha una dotació de 4.000 euros per a subvencions a empreses 
privades, què és? 
- A la Residència, hi ha una partida de treballs altres empreses? 
- A l’àrea de despesa 3111, què és el conveni amb Natura Parc? 
- Al Centre de Salut no hi ha partida per si amb la cessió del solar es genera alguna despesa. 
- A l’àrea dels Serveis Educatius hi ha una plaça de funcionari, qui és? 
- S’augmenta la dotació als centres escolars. Per què? 
- En la partida d’edificis i altres construccions, es tenen previstes les inversions? 
- A  les biblioteques, no s’ha previst res per adaptar-les a la inspecció del mes de juliol: climatització, 
senyalització, drets d’autor. 
- A l’Arxiu, no hi ha cap actuació prevista? 
- Als equipaments culturals i museus hi ha 20.000 euros, per què són? I els treballs d’altres empreses? I 
les inversions? 
- A l’àrea d’Educació d’Adults, hi ha una disminució de 8.000 euros respecte de l’any passat. Per què? 
- A la partida d’arqueologia i protecció del patrimoni, quins són els projectes d’altres empreses prevists? 
A les instal·lacions de temps lliure, es preveu l’adaptació del Centre Jove? 
- Es disminueix la partida per a les festes de Sant Salvador, bastarà o es reduirà la despesa? 
- A l’àrea 3401, a edificis i altres construccions, es té algun projecte concret? 
- Per a les activitats esportives, s’ha previst una partida de treballs d’altres empreses, per què? 
- Al Poliesportiu, bastarà la partida que hi ha per al gas? Tampoc no veuen pressupostades les despeses 
de neteja. 
- A l’àrea de Turisme, què comprèn el treball d’altres empreses i altres despeses diverses? 
- A les àrees 4312, 4313, 4321, 4330, 4331, 4591, hi ha inversions i despeses per treballs d’altres 
empreses. Què són? 
- A la 4912, de la Ràdio d’Artà, augmenta la partida, per què? És el concurs que s’havia previst? 
- Pel que fa a les assignacions als partits polítics no es diu el mateix a les bases que a les partides. Què 
és el que es farà?  
- Hi ha 100.000 euros per a gratificacions del personal. Què és? Què són les partides de treballs d’altres 
empreses i edificis i altres construccions? 
- Què hi ha amb les partides de l’Estiu Viu i la de Participació Ciutadana? 
 
Seguidament, el Sr. Alzamora diu que no ha de demanar més aclariments. 
 
El batle diu que algunes partides s’han hagut de desglossar per complir amb la instrucció de 
comptabilitat, com per exemple la de fems i clavegueram, però que no són noves. Les que sí són noves 
són les del tema de participació. 
 
El batle diu que, aquestes preguntes de partida per partida, les haurien pogut contestar si UIA les hagués 
presentat abans, però que avui no és possible, perquè n’hi ha algunes que són tècniques i que, en aquest 
moment, no es podrien contestar. 
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El Sr. Alzamora diu que la majoria són polítiques i que el que es demana és què es té previst fer, perquè, 
si no es tenen respostes ara, no podran votar amb coneixement. 
 
El batle diu que no es pot utilitzar el Ple com si fos una comissió informativa i a la comissió informativa 
no fer res. 
 
El Sr. Alzamora diu que no podran votar una cosa que els genera dubtes i que no es pensaven no poder 
tenir respostes sobre això.  
 
A més, el Sr. Alzamora també té una sèrie de propostes, que suposen una variació de l’1,57 % del 
pressupost de despeses:  
 
- La primera és una partida de 30.000 euros per a equipament del local de la 3a edat de la Colònia, i es 
podrien llevar de la d’edificis i altres construccions d’administració general. 
- La segona és una partida de 3.000 euros per a dinamització cultural. 
- La tercera és augmentar la subvenció dels Amics de la Música 5.000 euros i crear-ne una de nova per 
al Festival de Música Clàssica, i es podria rebaixar les de treballs d’altres empreses de Turisme. 
- També pretenen mantenir la inversió de la 3a edat de la Colònia que hi havia per a 2015, i es podria 
rebaixar per exemple de la partida de l’àrea de despesa 1623, de treballs d’altres empreses. 
- Es proposa pujar un 20 % en total de diverses àrees de despesa, com la 3342,3344..., de dinamització 
cultural, que suposaria 8.520,14 € en total. Això es podria rebaixar de la partida de treballs d’altres 
empreses de Turisme (4301). 
 
El batle diu que hi ha propostes interessants i s’ofereix a fer-les conjuntament en el proper exercici. Diu 
que algunes sí que estan previstes, com la de la Colònia, encara que no tenguin una partida 
pressupostària específica, sinó que estan conjuntament amb les d’Artà. Totes les propostes i 
modificacions que siguin bones per al poble es podran dur a terme per via de modificació 
pressupostària. 
 
El Sr. Alzamora diu que, si no els aclareixen aquests dubtes, no sap com han de votar. També vol 
manifestar que és exagerat l’augment de despesa en treballs d’altres empreses, que puja més del doble. 
Pensa que això pot ser una externalització progressiva dels serveis públics i en vol deixar constància. 
 
El batle diu que tot el contrari, que augmenta el capítol 1, perquè s’internalitzen serveis que abans es 
feien mitjançant empreses externes. El que sí es vol externalitzar és el servei de jardineria. 
 
El Sr. Lliteras, regidor del PP, comenta que veu una disminució del pressupost en general respecte als 
de 2014 i 2015, i demana si això es deu a s’Estanyol. També li hagués agradat tenir la comparativa dels 
anys anteriors, però veu que són uns pressuposts equilibrats i que les despeses es financen amb els 
recursos ordinaris. El que no els agrada és que el capítol de personal augmenti tant. Ja sap que hi ha la 
paga extraordinària de 2012, i també li agradaria saber si en el seu moment es va fer una retenció de 
crèdit. No té clar com es pagarà tot aquest personal. 
 
També està preocupat perquè no veu el punt verd de la Colònia al pressupost i, en canvi, veu partides al 
pressupost amb dotacions incomprensibles, com per exemple de 0,28 euros, i això els crida l’atenció. 
Comenta que, en el temps que du aquesta legislatura, no veu un bon ambient entre els grups polítics. 
 
El Sr. Lliteras explica que el PP s’abstindrà, però destaca que faran un seguiment de la destinació dels 
diners de tots els artanencs. També vol donar l’enhorabona a UIA, per tot el que ha dit. 
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El batle convida el Sr. Lliteres a fer aquest seguiment i li agraeix. 
 
El batle explica que, efectivament, el tema de s’Estanyol feia que es tengués un pressupost irreal. 
 
El Sr. Lliteras diu que, si l’any que ve hi ha més ingressos, es podrien baixar els imposts. 
 
El batle diu que el pressupost és un document viu i que hi ha partides obertes amb un euro o menys per 
poder tenir la possibilitat de tornar a fer feines en aquests temes si és necessari i, d’altra banda, també 
serveixen per quadrar el pressupost. 
 
El Sr. Alzamora diu que, tot i que s’havien plantejat votar a favor, en no tenir resposta a les seves 
preguntes, no votaran en contra, però que no li poden donar suport si els falta informació, així que 
s’abstindran. 
 
El batle diu que tenen tota la documentació des de fa temps i el que no tenen avui és el debat, perquè no 
és el moment, ja que això s’hauria d’haver fet a les comissions informatives, que és el lloc oportú. Es va 
oferir fer una junta de portaveus quan el Ple era dia 1, però com que es va ajornar ja no es va fer, era una 
cosa voluntària. 
 
Tot seguit, els reunits acorden, per 7 vots a favor (PI, PSOE i AA) i 6 abstencions (UIA i PP): 
 
1. Aprovar inicialment el pressupost general de l’Ajuntament d’Artà per a l’exercici econòmic de 2016, 
juntament amb les seves bases d’execució, el resum per capítols del qual és el següent: 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
A) OPERACIONS NO FINANCERES 
A.1. OPERACIONS CORRENTS 
CAPÍTOL 1: Despeses de personal                                                        4.076.868,18 € 
CAPÍTOL 2: Despeses corrents en béns i serveis       3.555.309,20 € 
CAPÍTOL 3: Despeses financeres                         52.238,17 € 
CAPÍTOL 4: Transferències corrents                       413.467,52 € 
A.2. OPERACIONS DE CAPITAL 
CAPÍTOL 6: Inversions reals                        958.221,00 € 
CAPÍTOL 7: Transferències de capital               2.101,00 € 
B) OPERACIONS FINANCERES 
CAPÍTOL 8: Actius financers             0,00 € 
CAPÍTOL 9: Passius financers            681.856,47 € 
TOTAL:            9.740.061,54 € 
 
ESTAT D’INGRESSOS 
 
A) OPERACIONS NO FINANCERES 
A.1. OPERACIONS CORRENTS 
CAPÍTOL 1: Impostos directes          4.609.400,00 € 
CAPÍTOL 2: Impostos indirectes             101.600,00 € 
CAPÍTOL 3: Taxes, preus públics i altres ingressos                   3.228.651,00 € 
CAPÍTOL 4: Transferències corrents                     1.787.610,54 € 
CAPÍTOL 5: Ingressos patrimonials                          12.800,00 € 
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A.2. OPERACIONS DE CAPITAL 
CAPÍTOL 6: Alienació d’inversions reals            0,00 € 
CAPÍTOL 7: Transferències de capital                 0,00 € 
B) OPERACIONS FINANCERES 
CAPÍTOL 8: Actius financers                         0,00 € 
CAPÍTOL 9: Passius financers             0,00 € 
TOTAL:                        9.740.061,54 € 
 
2. Aprovar inicialment la plantilla de personal, comprensiva de tots els llocs de treball reservats a 
funcionaris, personal laboral i personal eventual. 
 
3. Exposar al públic el pressupost general per a 2016, les bases d’execució i plantilla de personal 
aprovats, per un termini de quinze dies, mitjançant anuncis en el Butlletí Oficial de les Illes Balears i en 
el tauler d’anuncis de l’Ajuntament, a efectes de presentació de reclamacions per les persones 
interessades. 
 
4. Considerar elevats a definitius aquests acords en el cas que no es presenti cap reclamació. 
 
5. Trametre’n un còpia a l’Administració de l’Estat, així com a la comunitat autònoma. 
 

 

Acords 

 
1. Acordar, per unanimitat: 
1.1. Acordar la rectificació de l’error material detectat en un grup de programa de la taula d’altes en 
aplicacions de despeses de la modificació de crèdit número 9/2015, de manera que allà on diu “4591” 
ha de dir “4531”. 
2.2. Publicar aquesta modificació en el Butlletí Oficial de les Illes Balears. 
 
2. Acordar, per 7 vots a favor (PI, PSOE i AA) i 6 abstencions (UIA i PP): 
2.1. Aprovar inicialment el pressupost general de l’Ajuntament d’Artà per a l’exercici econòmic de 
2016, juntament amb les seves bases d’execució, el resum per capítols del qual és el següent: 
ESTAT DE DESPESES 
A) OPERACIONS NO FINANCERES 
A.1. OPERACIONS CORRENTS 
CAPÍTOL 1: Despeses de personal                                                        4.076.868,18 € 
CAPÍTOL 2: Despeses corrents en béns i serveis       3.555.309,20 € 
CAPÍTOL 3: Despeses financeres                         52.238,17 € 
CAPÍTOL 4: Transferències corrents                       413.467,52 € 
A.2. OPERACIONS DE CAPITAL 
CAPÍTOL 6: Inversions reals                        958.221,00 € 
CAPÍTOL 7: Transferències de capital               2.101,00 € 
B) OPERACIONS FINANCERES 
CAPÍTOL 8: Actius financers             0,00 € 
CAPÍTOL 9: Passius financers            681.856,47 € 
TOTAL:            9.740.061,54 € 
ESTAT D’INGRESSOS 
A) OPERACIONS NO FINANCERES 
A.1. OPERACIONS CORRENTS 
CAPÍTOL 1: Impostos directes          4.609.400,00 € 
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CAPÍTOL 2: Impostos indirectes             101.600,00 € 
CAPÍTOL 3: Taxes, preus públics i altres ingressos                   3.228.651,00 € 
CAPÍTOL 4: Transferències corrents                     1.787.610,54 € 
CAPÍTOL 5: Ingressos patrimonials                          12.800,00 € 
A.2. OPERACIONS DE CAPITAL 
CAPÍTOL 6: Alienació d’inversions reals            0,00 € 
CAPÍTOL 7: Transferències de capital                 0,00 € 
B) OPERACIONS FINANCERES 
CAPÍTOL 8: Actius financers                         0,00 € 
CAPÍTOL 9: Passius financers             0,00 € 
TOTAL:                        9.740.061,54 € 
2.2. Aprovar inicialment la plantilla de personal, comprensiva de tots els llocs de treball reservats a 
funcionaris, personal laboral i personal eventual. 
2.3. Exposar al públic el pressupost general per a 2016, les bases d’execució i plantilla de personal 
aprovats, per un termini de quinze dies, mitjançant anuncis en el Butlletí Oficial de les Illes Balears i en 
el tauler d’anuncis de l’Ajuntament, a efectes de presentació de reclamacions per les persones 
interessades. 
2.4. Considerar elevats a definitius aquests acords en el cas que no es presenti cap reclamació. 
2.5. Trametre’n un còpia a l’Administració de l’Estat, així com a la comunitat autònoma. 
 
 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària accidental      Vist i plau 
          El batle 


